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Betreft: Bouwplan Nieuweweg 24 te Wognum

Geachte leden van de raadscommissie,

Wij - bewoners van huizen aan de Nieuweweg rond het bouwplan voor het terrein gelegen achter 
de Nieuweweg 24 te Wognum ('plan Timmerman') - schrijven u deze brief omdat wij 
verontrust zijn rond de gang van zaken aangaande het bouwplan.

Op 6 oktober 2022 heeft van bouwbedrijf Scholtens het bouwplan aan u 
gepresenteerd. Een aantal omwonenden waren in de vergadering aanwezig. Het 
gepresenteerde bouwplan is eerder aan de bewoners rond het bouwplan toegestuurd, het is 
de bedoeling dat op afzienbare termijn een koffietafel gesprek tussen Scholtens en de 
verschillende bewoners wordt georganiseerd.

van Scholtens heeft de presentatie gehouden en op vragen van 
commissieleden geantwoord. Na de presentatie konden de commissieleden een eerste 
reactie geven. Een aantal zeiden al, namens hun partij, dat ze het een mooi voorstel vonden. 
Onderdeel van de presentatie was een tijdspad. Als alles goed en voortvarend zou worden 
opgepakt, zou de bouw in februari 2024 kunnen beginnen.

Het lijkt erop dat Scholtens via deze presentatie (en het komende overleg met de bewoners) 
goodwill probeert te kweken voor zijn bouwplan. Echter, wij zijn van mening dat Scholtens 
probeert een akkoord te halen zonder de raadscommissie adequaat in te lichten; Scholtens 
maakt mogelijk gebruik van de achterstand in kennis die als gevolg van de nieuwe 
samenstelling van de raad in het voorjaar van 2022.

Op 5 juli 2021 heeft het College van B&W een besluit heeft genomen over het aanstaande 
plan van Scholtens. We krijgen het besluit nog toegestuurd, maar zakelijk luidt dat besluit:

'kansrijk, mits'. Om de 'mits' te kunnen halen zou Scholtens een aantal zaken aan het plan 
moeten wijzigen:

• het was te grootschalig, dus kleinere opzet
• te dicht op de A7
• slechts één ontsluiting
• voldoen aan advies GGD

*



• aanpassing van het bestemmingplan, maar niet naar 'gemengd'.

Het plan zoals op 6 oktober 2022 gepresenteerd is nog hetzelfde als het plan waarvan de 
gemeente heeft gezegd 'kansrijk, mits'. Dat is opvallend. Het plan is al eerder beoordeeld, en 
Scholtens heeft huiswerk gekregen om het plan aan te passen. Ruim een jaar later is er niets 
aan het plan aangepast - ons inziens staan de elementen van het besluit van 5 juli 2021 nog 
recht overeind.

Wij willen u vragen om het op 6 oktober 2022 gepresenteerde plan te beoordelen in het licht 
van het besluit van 5 juli 2021.

Hoogachtend,

Namens de bewoners rond het bouwplan Nieuweweg 24,


